

## 生命河靈糧堂加拿大分堂介紹

\*\*\*\*\*

### 蒙特婁靈糧堂 Bread of Life Christian Church in Montreal

加入成為分堂： 2000年8月

地點 Location： Montreal, Canada

主任牧師 Senior Pastor： 黃榮福牧師 Rev. Rong-Fu Huang

網址 <http://mrolcc.net/>

簡要介紹: 06/19/2020

位於加拿大的蒙特婁靈糧堂成立於2000年8月，最初由幾位華人學生及家庭的查經班開始，如今主日聚會人數已超過百人，會友以家庭，大專生及青少年為主，現在各年齡層的小組有十多個。該教會除了注重牧養，敬拜，宣教，禱告等事工，也為慕道友及已信主的肢體預備了生命更新課程及門徒建造課程使弟兄姊妹能夠接受合宜的裝備，他們也很注重培養下一代的兒童事工，日常的兒童主日學外，還組織兒童合唱團，詩篇背誦，天使之夜，暑期夏令營，戶外郊遊等活動，娛教於樂。該堂多年來在帶職事奉的黃榮福牧師及教會的同工們，和弟兄姊妹們自發的委身及服事下，同心合一在穩定中成長，他們在成長中，也積極支持亞洲及以色列等的宣教事工。願神大大的使用他們成為加拿大蒙特婁地區的祝福。

The Bread of Life Christian Church in Montreal was established in August, 2000. At the beginning, it was started as a bible study by Chinese students and families. Currently there are ten cell groups for different ages. The church emphasizes ministries such as shepherding, worship, mission, and prayer. They also provide for seeker friends and believers courses for life renewal and equipping classes so that brothers and sisters can be properly equipped. The church is also very focused on the development of the next generation through the children ministry. Other than the children Sunday school, they also organized children choir, psalm memorization, angel nights, summer camps, and outdoor trips, by combining teaching with fun. In the many years, through the services of the bi-vocational Pastor Huang, the church coworkers, and the brothers and sisters, they have grown in stability and unity. In their growth, they have also actively support missionaries such as in Asia and Israel. May God greatly use them as a blessing to the Montreal area of Canada.

代禱事項：06/19/2020

1. 請求天父上帝賜下智慧，知識，謀略，能力與愛給本教會牧師及同工，同心合意在聖靈的帶領下，建立神榮耀的教會。
2. 請為教會展望代禱：教會人數不斷成長，小組成長茁壯，每年都能差派至少三位以上參與海外全球宣教，固定支持三個以上宣教福音機構、兩個以上的本地或海外植堂，願神能照著我們心裡所求所想，充充滿滿成就這一切。
3. 請為教會的學生和青年事工禱告，願神使用教會成為神福音流通的管道，讓更多人能從年輕時就認識神、跟隨神，一生都行在神的道路上。

\*\*\*\*\*

## **渥太華生命河靈糧堂 River of Life Christian Church in Ottawa, Canada**

成立 Started : 2009 年 9 月  
地點 Location : Ottawa, Canada  
主任牧師 Senior Pastor : 張凱牧師 Rev. Kevin Zhang  
網址 www.rolcc.net

簡要介紹: 06/19/2020

渥太華是加拿大的首都，也是加拿大的高科技中心，2009年9月張凱牧師看到渥太華福音事工的需要，領受了靈糧堂建造神榮耀教會的異象，與幾個家庭一起成立渥太華生命河靈糧堂，成為矽谷生命河的分堂。教會開創時期，從聚會場地的預備、兒童事工同工的預備、福音的收割、小組的拓殖，事事看見神的祝福。張牧師夫婦的謙卑，愛神，愛人和宣教的熱忱成為該堂弟兄姐妹的榜樣和神祝福該地的管道。他們在穩定中成長茁壯，目前他們會眾包括姐妹，成人，青少年等，各年齡層的小組十多個，這些帶領小組的組長們，多是在過去他們花了大量的時間關懷，一對一門徒訓練裝備成熟的，他們也非常看重信徒在話語上的紮根與實踐。他們相信透過個人的生命，神會賜下奇妙的改變與祝福，散播在我們的家庭、小組、社區、以及萬國萬民中。盼望聖靈在祂的子民生命中燃起福音的火、禱告的火、與愛神的火，持續更新與神的關係，竭力領人歸主，同得豐盛榮耀的生命。

Ottawa is the capital city of Canada, and it is also the center of high tech industry. In Sept 2009, Pastor Kevin Zhang saw the need for gospel in Ottawa and received the vision of building a glorious church. Along with a few families, Pastor Zhang started River of Life Christian Church in Ottawa. From the beginning, the church has experienced abundant blessing. God prepared meeting facilities and coworkers for children ministry for them, and be with them in their cell groups and when they preach the gospel. Through the life of Pastor Kevin Zhang and his wife, God has worked among the congregation and cultivated humility, love towards God and people, and passion for mission in the church. The church has been growing steadily.

Right now, they have over 10 cell groups, covering all different ages and needs, such as youth, adult, and sister's cell group. The group leaders were all trained and cared for through one-on-one discipleship training. We focus on equipping believers with the understanding and exercise of God's word. They believe that through their personal lives, God will give wonderful changes and blessings to spread in our families, groups, communities, and nations. We pray that the Holy Spirit would kindle the fire of gospel, prayer, and loving God in His people. We desire to continuously renew our relationship with God, and strive to bring people to God for experience God's abundant and glorious life.

代禱事項 : 06/19/2020

1. 請為渥太華禱告,願神的復興臨到,帶領這個城市行走在神的旨意之中。
2. 請為教會小組事工來禱告,求神賜給小組同工智慧能力帶領弟兄姊妹在生活中迎見神。
3. 請為教會弟兄姐妹有需要的肢體禱告,在軟弱中有主的安慰,在迷茫時有主的指引,在患難中有主的幫助,在病痛中蒙主的醫治。

\*\*\*\*\*

## 多倫多生命河靈糧堂 (Toronto River of Life Christian Church)

成立 Started : 2013 年06月  
地點 Location : Toronto, Canada  
主任牧師 Senior Pastor : 葉主亮牧師 Rev. Richard Yeh  
網址 <http://www.trolcc.ca/>

簡要介紹: 06/19/2020

多倫多生命河靈糧堂於2010年11月25日開始聚會，2013年6月1日在葉主亮牧師帶領下正式成為生命河的分堂，這印證了Cindy Jacobs在2002年和2011年兩次對劉彤牧師的預言，生命河的活水要流到多倫多成為這一帶的祝福。多倫多生命河靈糧堂是一群弟兄姊妹為了建造榮耀神的教會之異象禱告了十年才成就的，因此他們深知必須凡事禱告，尋求神的旨意，全然抓住神的應許。宣教植堂也是葉牧師在教會成立之前就領受的異象；因多倫多附近有許多華人聚居的城市和大學城，在這些城市拓植分堂就成為多倫多生命河的使命。2015年10月，多倫多生命河差派開拓安省倫敦市的陳榮華牧師夫婦及開拓安省滑鐵盧市的陳惠香傳道，經過兩年的深耕經營，分別正式成立了倫敦市生命河靈糧堂及滑鐵盧生命河靈糧堂。教會也很注重門徒建造課程，使弟兄姊妹能夠接受合宜的裝備。除了鼓勵弟兄姊妹以劉梅蕾師母編著的「應許與醫治」作為每日禱讀材料外，亦教導相關裝備課程，目前正在進行「醫治與釋放」系列課程。他們是一個有神的話與神的靈平衡並行的教會；是一個有愛而合一的教會；是一個健康和喜樂的教會。願神的恩典與祝福和他們同在，並繼續引導他們前面的道路。

River of Life Christain Church in Toronto started meeting on November 25, 2010. On June 1, 2013, under the leadership of Pastor Richard Yeh, it officially became a branch of ROLCC. This confirmed the prophetic guidance of Cindy Jacobs to Pastor Tong Liu, in 2002 and 2011, the living water of the River of Life will flow to Toronto as a blessing in this area. TROLCC is a group of brothers and sisters who prayed for the vision of building a church that glorifies God for ten years. Therefore, they know that they must pray in all things, seek God's will, and fully grasp God's promises. Mission church planting is also a vision that Pastor Yeh had received before the church was established; because there are many cities and universities where Chinese people live near Greater Toronto area, it is the mission of TROLCC to plant branch churches in these area. The church also focus on disciple-building courses so that brothers and sisters can receive appropriate equipment. In addition to encouraging brothers and sisters to use "Promise and Heal" written by Pastor Belinda as daily prayer materials, they also teach related equipment courses, and are currently conducting a series of "Healing and Release" courses. The TROLCC is a church with God's word and the balance of God's spirit; a church with love and unity; a healthy and joyful church. May God's grace and blessings be with them and continue to guide the path ahead of them.

代禱事項：01/08/2020

1. 請為許多弟兄姊妹接受醫治釋放課程感謝神！求主保守這些弟兄姊妹不但自己身心靈得健壯，也能裝備好來服事人。
2. 求主的愛充滿教會和每個家庭，讓弟兄姐妹的生命被神的愛翻轉並改變，新朋友看到弟兄姐妹彼此相愛，就將榮耀歸給神。

\*\*\*\*\*

## 卡加利生命河靈糧堂 River of Life Christian Church in Calgary

加入 joined : 2012年 (成立於 2010年1月)

地點 Location : Calgary, Canada

主任牧師 Senior Pastor : 王小桔牧師 Rev. Jessie Wang

簡要介紹: 06/22/2020

卡加利生命河靈糧堂位於加拿大的卡加利市 (Calgary) , 於2010年1月17日, 開始第一次的聚會。他們是卡加利地區第一間向聖靈開放的華人教會, 也是一間看重神的同在、神的生命及神的寶座, 並致力將神的榮耀帶到萬國萬民的教會。每週三的禱告會常有神的同在和聖靈的恩膏, 週五的小組聚會則致力於傳福音, 生命造就, 和門徒訓練, 每週也都有青年小組和少年小組的聚會, 這些青少年在一起, 非常有凝聚力, 他們越來越喜樂和順服父母。週日的兒童主日學依年齡分成三個班級, 教導孩子們瞭解神的話和敬畏神。此外, 他們還每年定期舉行聖靈恩膏特會及退修會, 常邀請一些外地有恩膏的講員來帶領聚會。本地有將近十萬華人, 大大小小的華人教會有二十多間, 但整個城市主日聚會的華人只有三千左右, 教會在這地面臨很多挑戰, 願聖靈帶領他們, 與他們同在, 在他們生命中燃起福音的火, 使他們成為加拿大卡加利地區的祝福。

River of Life Christian Church in Calgary started its first gathering in Jan 17, 2010. They are the first Chinese church that is open to the work of the Holy Spirit in Calgary area. The church values God's presence, life and His throne. They strive to bring God's glory to the church of the nations.

The Wednesday night prayer meetings are often filled with God's presence and the anointing of the Holy Spirit. Friday night cell groups focus in preaching the gospel and shaping believers into disciples. There are also youth small group meetings every week. These young people build great bonding with each other, and are becoming more and more joyous and obedient to the parents. Children's Sunday school is divided into three classes according to age, teaching children to understand God's Word and fear God. In addition, they also regularly hold the Holy Spirit Anointing and Retreat, and often invite some anointing speakers from other places to lead the meeting. There are nearly 100,000 Chinese Americans locally, and 20 plus Chinese churches. However, the Chinese church population is only about 3000. Churches in this area face many challenges, may the Holy Spirit lead them, be with them, and ignite the fire of the gospel in their lives, making them a blessing in the Calgary region of Canada.

代禱事項 : 03/15/2020

1. 祝福教會的弟兄姊妹愛神、愛人、並勇敢的傳福音。
2. 求聖靈賜下祂的恩膏和能力, 彰顯在教會當中。
3. 求神興起教會的同工努力追求神, 生命不斷長進, 同心建造教會, 並成為神祝福的管道。

\*\*\*\*\*

## 加拿大倫敦生命河靈糧堂 London River of Life Christian Church of Canada

加入 joined : 2015 年10 月  
地點 Location : London, Ontario, Canada  
主任牧師 Senior Pastor 陳榮華 Jung-Hua Chen  
網址: [www.lrolcc.org](http://www.lrolcc.org)

簡要介紹: 06/22/2020

加拿大倫敦生命河靈糧堂, 是於2013年2月由多倫多生命河靈糧堂差派陳榮華牧師夫婦所拓植, 其間歷經籌備、禱告、等候及許多的高山低谷, 透過這些經歷, 他們明白教會不但要有愛, 更要有基督的真理, 不但有神的話, 更要有神的靈來運行。在2015年6月1日由劉彤牧師宣佈正式成立為分堂! 教會持守“敬拜讚美、聖靈更新、小組教會、全地轉化”的異象, 並遵行“建立全備福音又富有生命力的教會”及“跨文化宣教, 轉化城市及列國”的使命。目前教會有主日崇拜聚會, 兒童主日學, 查經及裝備課程, 雅比斯團契禱告會及小組。他們謹守使徒信經, 同時注重聖經與聖靈的平衡發展。他們相信神的恩典已降臨, 神將以祂豐盛的慈愛與恩典引領他們跨越所有艱難。願神的祝福同在, 讓他們能成為影響世代的器皿, 為主發光。

London River of Life Christian Church of Canada was established in February 2013 by Pastor Chen and his wife, they were sent by Toronto River of Life Christian Church. Before the church started, brothers and sisters had been through a period of praying and waiting on God together. During this period of preparation, and many mountains and valleys, they understood that the church must not only have love, but also the truth of Christ, not only the word of God, but also the spirit of God to run. In June 1, 2015, River of Life Christian Church officially announced the establishment of London River of Life Christian Church of Canada as a daughter church. The church holds on the vision of building a glorious church, through praise and worship, renewal of the Holy Spirit, cell church, and global impact. Our mission is to build a lively church with full gospel and renewal of Holy Spirit, and to preach the gospel to the same culture and cross-culturally, and to transform cities and nations. Right now, the church has regular Sunday services, children program, bible studies and equipping classes, prayer meetings and small groups. God's grace has come, and we are joyful in it. They believe that through His abundant love and grace, He will continue to guide them through all challenges. May God's blessings be with them so that they can become vessels that influence generations and shine for the Lord.

代禱事項 : 02/23/2020

1. 請為教會的建造和發展禱告, 願神教導帶領他們與祂同工, 同心建造榮耀的教會, 並成為轉化社區的器皿, 對加拿大倫敦地區帶來正面的影響力。
2. 請為失喪的靈魂禱告。求神給教會愛靈魂的心, 願意付代價傳福音, 將神的愛和赦罪的恩典傳給許多人; 求神預備新朋友的心, 能夠領受福音。
3. 為國家在上掌權的禱告, 將公義公平根植在國家的領導, 讓和平法治在社會中運行, 並為列國全地轉化禱告, 願神祝福教會的各樣事工向左向右開展, 成為神恩典的管道, 在列國全地能夠帶來正面的影響力。

\*\*\*\*\*

加拿大滑鐵盧生命河靈糧堂 Waterloo River of Life Christian Church of Canada

成立 Started : 2015 年10月  
地點 Location : Waterloo, ON, Canada  
主任牧師 Senior Pastor : 陳惠香牧師 Pastor. Victoria Lien  
網址 wrolcc.com/

簡要介紹: 06/22/2020

加拿大滑鐵盧生命河靈糧堂，由加拿大多倫多生命河靈糧堂於2013年11月，在安大略省滑鐵盧成立的籌備處開始。起初由陳惠香傳道帶領5、6位愛主的弟兄姐妹設立小組聚會以及主日崇拜，後在2015年10月正式成立分堂。感謝神信實的帶領，教會繼續在不斷成長當中，不但人數增加，弟兄姐妹的信仰也漸漸茁壯。滑鐵盧生命河靈糧堂承接由母堂來的異象和使命，同時向外積極地擴展宣教事工，並在滑鐵盧大學拓展針對學生的傳福音和牧養工作。此外，教會投入建造家庭，願神的恩典和愛在每個家庭中彰顯。過去4年來在陳惠香牧師的牧養和帶領下，教會有固定的小組、婦女會、弟兄會、兒童與青少年事工，並為大學生成立提摩太青年生命小組。在神的帶領和祝福下，教會向下紮根，同工們彼此合一，透過建造提升弟兄姐妹的生命和靈性，致力於將教會建造於在耶穌基督愛的堅固根基上，人人愛主、彼此相愛。展望未來2020年 第一季的主題是築壇、獻祭、求告神，使教會一同見證神的作為及神的榮耀。

Waterloo River of Life Christian Church of Canada, established by the Toronto River of Life of Canada, was started in November 2013 at the Preparatory Office in Waterloo, Ontario. At first, Missionary Chen preached and led 5, 6 brothers and sisters who loved the Lord to set up group meetings and Sunday worship, and then officially established a branch church in October 2015. The Church is continually growing because of God's faithful guidance. Not only the population is growing, the faith of the brothers and sisters is also thriving. Waterloo River of Life Christian Church of Canada inherited the vision and mission of main church, actively extended mission ministry, and prepared to develop the evangelism and pastoral work for the students at the University of Waterloo. At the same time, the church devoted to the construction of families so that God's grace and love manifested in every family.

In the past 4 years, under the leadership and leadership of Pastor Chen, the church has cell groups, women's associations, brethren's associations, children's and youth ministries, and a Timothy Youth Life Group for college students. Under the leadership and blessing of God, the church took root, and the co-workers were united with each other. Through the construction to enhance the life and spirituality of brothers and sisters, they were committed to building the church on a solid foundation based on the love of Jesus Christ, so people can learn to love the Lord and others. Looking into the future, the theme of the first quarter of 2020 is to build altar, sacrifice, and ask God, so that the church can witness the works and glory of God together.

代禱事項：06/21/2020

1. 祈求神保守，九月初教會可以恢復聚會。求神保守有更多的弟兄姐妹及慕道友參加教會周間的查經小組，讀書會及禱告會有更多人參加。
2. 求神賜下智慧，指導我們如何在疫情期間興旺福音。
3. 求神賜下敬拜人才在我們教會，讓我們有歌手，吉他手，鼓手以及鋼琴手。